
Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke

iromány s~ ars : I 3 A' O

Érkezett: 2011 MÁJ 1 2 .

Írásbeli kérdés
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Fellegi Tamá s
nemzeti fejlesztési miniszter úrna k

„Hogyan alakul a jászsági közúthálózat felújítása? ”
címmel.

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, tekintettel arra, hogy e tárgykörbe n
a Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Dr. Fónagy János, a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium államtitkára és Pócs Jáno s
országgyűlési képviselő 2011 . május 2-án tartott közös sajtótájékoztatójukon a Jászság
közúthálózatának felújításával összefüggő feladatokról szóltak .

Pócs János honlapján a sajtótájékoztatóról szóló beszámoló úgy fogalmaz, hogy „ A
Jászság apró falvait az ország vérkeringésébe kapcsoló közutak felújítását egy
rendkívüli kormánydöntés alapján megkezdik” Hivatkozik továbbá arra a
kormánydöntésre is, amely 48 millió forint rendkívüli támogatást biztosít a Jásziványba
vezető útszakasz felújítására.

Az mno.hu hírportál tudósítása szerint e sajtótájékoztatón az is elhangzott, hogy „május
közepéig 253 millió forintot fordítanak a Jászság útjainak felújítására, a következő év
végéig pedig több mint ötmilliárd forintból számos jászsági főút is megújul.

Mint Jász-Nagykun-Szolnok megyei országgy űlési képviselő az alábbi kérdéseket
intézem Miniszter úrhoz :

1. Mikor született a sajtótájékoztatón hivatkozott rendkívüli kormánydöntés, és mel y
jászsági utak felújítását írja el ő? Milyen forrásból, és milyen időbeli ütemezéssel
történik meg az említett kormánydöntésben szerepl ő utak felújítása? Milyen szintű
jogforrás tartalmazza ezt a kormánydöntést, és az hol található meg ?

2. Mikor született az a kormánydöntés, amely biztosítja a Jásziványba vezet ő út
felújítására szánt 48 millió forintos rendkívüli támogatást? Milyen szintű jogforrás
tartalmazza ezt a kormánydöntést, és az hol található meg? Ez a támogatás a megyei



útszakaszok idei felújításra, karbantartására tervezett eredeti keret megemelését, vagy a
megyei munkálatok eredeti ütemezésének megváltozatását jelenti ?

3. Mely útszakaszokon, és milyen jellegű felújítási munkálatokat jelent a hivatkozott ,
május közepéig felhasználandó 253 millió forint? Mely szervezet, mikor, milyen
előkészítés és döntés alapján, és milyen forrás terhére biztosította ezt a pénzügy i
keretet?

4. Mely útszakaszokon, milyen típusú beavatkozást valósítanak meg jövő év végéig a
sajtótájékoztatón említett több, mint ötmilliárd forintból? Mely szervezet, mikor, milye n
előkészítés és döntés alapján, és milyen forrás terhére biztosítja ezt a pénzügyi keretet ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2011 . május 12 .

Dr. Szemre
országgyűlési képviselő
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